
   

 

Setembre 2010 
 

 
AENA accepta la proposta presentada per Gavà que 
modifica les rutes nocturnes i minimitza l’impacte 
acústic 
 
Aquesta proposta que fa que els avions agafin la transversal sense 
necessitat de sobrevolar Gavà, ha estat una feina conjunta d’aquest 
Ajuntament amb l’Associació de Veïns de Gavà Mar. 

 
El passat 14 de setembre es va celebrar la vintena sessió del Grup de 
Treball Tècnic de Soroll (GTTR), del qual l’Ajuntament de Gavà n’és 
membre, i es van tractar diferents aspectes rellevants com l’accés que fan 
els avions que aterren per la transversal, ja que fins ara es feia 
sobrevolant Gavà i Castelldefels. En sessions anteriors, Castelldefels va fer 
la proposta que aquest sobrevol es fes a major alçada però l’Ajuntament 
de Gavà i l’Associació de Veïns de Gavà Mar, van voler anar més enllà i van 
demanar que es modifiqués aquesta trajectòria, tot presentant una 
proposta tècnica que ho defensava. Finalment, en aquesta reunió ens van 
confirmar que un cop estudiada la proposta, a partir de novembre, 
implantaran l’opció presentada per Gavà per ésser la més òptima per tot el 
territori. 
 
Així doncs, un cop més, l’esforç fet entre aquest govern municipal i els 
veïns fa que es modifiquin les traces per tal de minimitzar l’impacte acústic 
del territori. 
 
D’altre banda, van haver altres aspectes que es van tractar en la reunió, 
com l’anunci de les obres que es tenen previstes a l’Aeroport de Barcelona, 
en els pròxims mesos, i que faran que no es puguin aplicar les 
configuracions habituals i per tant, en següents sessions s’hauran de fer 
les propostes adients per tal de minimitzar l’impacte. De nou, aquest 
Ajuntament treballarà per tal de tenir la millor proposta que permeti 
compatibilitzar aquesta situació amb la qualitat de vida dels veïns i veïnes 
de Gavà. 
 
Finalment, també es va tractar el procés de tramitació de les Servituds 
Acústiques, en el què ens van informar que estan a l’espera de que es 
constitueixi definitivament la Comissió Mixta per tal que elabori l’informe 
corresponent i les aprovi definitivament. 
 



   

 

Altres temes que es van tractar van ser: la sol·licitud de l’Ajuntament de 
Gavà per que s’implantin configuracions que minimitzin l’impacte sobre 
Gavà i que se’n tornarà a parlar en el proper, i també ens van informar de 
que les Festes del Cel podrien modificar l’operativa habitual, a la qual cosa 
aquest Ajuntament es va oposar. 
 
Així dons, ens alegrem haver introduït una modificació operativa que 
beneficia a tot el territori i seguirem treballant per aconseguir el mateix en 
la resta d’aspectes que resten damunt la taula. 
 



   

 

 
Septiembre 2010 

 

AENA acepta la propuesta presentada por Gavà que 
modifica las rutas nocturnas y minimiza el impacto 
acústico 
 
Esta propuesta que permite que los aviones cojan la transversal sin 
necesidad de sobrevolar Gavà, ha sido un trabajo conjunto de este 
Ayuntamiento con la Asociación de Vecinos de Gavà Mar. 
  
 
El pasado 14 de septiembre se celebró la vigésima sesión del Grupo de 
Trabajo Técnico de Ruido (GTTR), del cual el Ayuntamiento de Gavà es 
miembro, y se trataron diferentes aspectos relevantes como el acceso que 
realizan los aviones que aterrizan por la transversal, ya que hasta ahora se 
hacia sobrevolando Gavà y Castelldefels. En sesiones anteriores, 
Castelldefels hizo la propuesta que este sobrevuelo se hiciera a mayor 
altura pero el Ayuntamiento de Gavà y la Asociación de Vecinos de Gavà 
Mar, quisieron ir más allá y solicitaron que se modificara esta trayectoria, 
presentando una propuesta técnica que lo defendía. Finalmente, en esta 
reunión se confirmó que una vez estudiada la propuesta, a partir de 
noviembre, implantaran la opción presentada por Gavà por ser la más 
óptima para todo el territorio. 
 
Una vez más, el esfuerzo entre este gobierno municipal y los vecinos hace 
que se modifiquen las trazas con la finalidad de minimizar el impacto 
acústico del territorio. 
 
Por otro lado, hubieron otros aspectos que se trataron en la reunión, como 
el anuncio de las obras que se tienen previstas en el Aeropuerto de 
Barcelona, en los próximos meses, y que harán que no se puedan aplicar 
las configuraciones habituales y por tanto, en las siguientes sesiones se 
deberán realizar las propuestas adecuadas para minimizar el impacto. De 
nuevo, este ayuntamiento trabajará para tener la mejor propuesta que 
permita compatibilizar esta situación con la calidad de vida de los vecinos y 
vecinas de Gavà. 
 
Finalmente, también se trató el proceso de tramitación de las 
Servidumbres Acústicas, en el que nos informaron que están a la espera de 
que se constituya definitivamente la Comisión Mixta para que elabore el 
informe correspondiente y las apruebe definitivamente. 



   

 

 
Otros temas que se trataron fueron: la solicitud del Ayuntamiento de Gavà 
para que se implanten configuraciones que minimicen el impacto sobre 
Gavà y que se volverá a debatir en el próximo, y también nos informaron 
de que las Festes del Cel podrían modificar la operativa habitual, a lo que 
este ayuntamiento se opuso. 
 
Así pues, nos alegramos por haber introducido una modificación operativa 
que beneficia a todo el territorio y seguiremos trabajando para conseguir lo 
mismo en el resto de aspectos que están encima de la mesa. 
 


